
   
 

Referat 

 

 Medlemmer Sign Tilstede 

Leder  Morten Lorentzen ML morten@ofotenfuglehundklubb.no X 

Nestleder/varamedl. Per Kristian Bruun PKB pk@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Kasserer Hanne Linde HL hanne@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Sekretær Runar M. Robertsen RMR runar@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Leder Jaktprøveutv Martin Bang MB martin@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Leder aktivitetsutv Mads Evensen MR mads@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Styremedlem Ina Mellem IM ina@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Varamedlem Anja Framvik Nilsen AFN anja@ofotenfuglehundklubb.no  X 

 

Sak nr. SAK –TEMA Ansv/ 
Frist 

13/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Det vises til innkalling og fremlagt saksliste.                
 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes 

 
 
 

14/23 Godkjenning av referat fra møte nr. 2, 20.04.23 
 
Vedtak:  Referat godkjennes 

 

 

Styremøte 

Møteleder  Morten Lorentzen Referent  Runar M. Robertsen 

Dato 13.06.23   Kl. 20.00 Møtested 

Møterom OFO 

Dronningens 

gate        gate 52a Møte nr. 3 

  

Sider  

 

       Neste møte  Møtested  Dato    

    Vedlegg   
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15/23 Oppfølgings-/orienteringssaker  

 

• Midtukeprøver 
Martin informerer om status. Initiativ fra Hans Einar & co. Fullkombinert 
prøve 1 dag. Utfordringen er at prøvene skulle vært søkt om i fjor. Søkt om 
4 prøver. Var et møte i SU der Hans Einar var med. Vi fikk likevel godkjent 
fire datoer. Apportprøve 18. august, 24. august høyfjell (Norddalen) og 
fullkombinert etterpå, ny prøve 30. august, også der høyfjell og 
fullkombinert. Oppdaterte terminlister kommer. Lokale dommere og bare 
UK/AK-parti. Styret får en orientering om det økonomiske, men det skal 
være god kontroll her. 

 

• Utdanning aversjonsinstruktører 
 
PK informerer.  
4 stk gjennomførte. En representant fra Nordland JFF var instruktør. To 
dager teori og praksis i etterkant.  
PK, Karl Ole, Johnny og Jørn var de som deltok. God tilbakemelding fra 
instruktører. 
 
Fire godkjente aversjonsinstruktører, alle mangler 2-3 elevarbeid for å bli 
sertifisert.   
Kurth ble re-autorisert. Ragnar var ikke med. 
 
Blir kjørt gjennom flere økter, så alle får fylt opp elevarbeidene. Interessen 
blant hundeeiere avgjør hvor mange. 
 
Ang reinaversjon er det opprettet kontakt med Eira i Gratangen, som var 
veldig positiv. Så gode signaler om at det kan bli noe av i løpet av høsten. 

 

• Aktivitetsutvalg info 
 
Åpning av dressurområdet 15. juli. Arrangement på facebook, men ikke noe 
stort opplegg. Litt lite oppmøte på dressurtreningene. Blir et par økter til før 
sommerferie. Gjennomført leirdueskyting i går med godt oppmøte. Ny 
skyting i august. Valpekurs og nye dressurtreninger til høsten. Narvik Jeger 
og Fisk har tatt initiativ til et samarbeid når det gjelder ungdom, der de 
ønsket noen økter der kursdeltagere kunne få oppleve jakt med hund. 
 
Fase 1-kurs til høsten. Joakim har også meldt seg til dette. 
Fase 2-kurs i november. 
 

• Fuglehundtinget 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



   
Hans Einar representerte klubben. Gjennomgang sammen med Morten og 
PK i forkant.  
 
Endringer: 

- Medlemskontingent FKF ble økt (fra 20 til 30 kr per medlem). Dette 
medfører antagelig at vi må oppjustere vår kontingent med samme 
beløp ved neste årsmøte. 

- Jaktprøvereglement ble revidert noe. Felling på prøve blir stoppet. 
6mm startpistol kan brukes, 9mm er fortsatt tillatt. UK skog ble 
nedstemt. Ligger ute et referat med alle forslag og endringer. 

 
 

16/23 Innkommet/utgående post.   
 
Avtale fra Statskog er signert.   

  

17/23 Klubblokalet.  
Hva gjør vi? Behov for å leie? 
 
Diskusjon om hvor egnet lokalet på Saniteten er, med dårlig erfaring fra 
instruktørkurset på aversjon. Landet på at vi beholder dagens, men at vi 
rydder og ordner litt opp i lokalet.  
 
Morten innhenter et tilbud på ett eller to av hotellene bare for å undersøke 
(årsmøtet, 2-3 klubbkvelder og 4-5 styremøter). 
 
Undersøker pris på egen prosjektor.  

 

18/23 Eventuelt   

 

 

 
 

  
 
 

  
 

 

 
 

   


